

Printmaking goal-setting

_____ /10

版画制作目标设定

At the **end of each class**, please take time to write your goal for the next class. Your artwork will be marked based on your **quality of carving and line work**, your **quality of printing**, and how well you are creating a non-central **composition with a balance of light and darks**. Keep these criteria in mind when choosing your goals.

每节课结束时, 请花时间写下你为下一节课设定的目标。你的作品将根据你的雕刻和线条质量、印刷质量以及你如何创作非中心构图并平衡明暗关系来评分。在设定目标时, 请牢记这些标准。

Be specific: What parts of your drawing are you focusing on? What drawing skills do you need most to do this?

请具体说明: 你绘画的重点是什么? 你最需要哪些绘画技巧才能完成这幅画?

- **What** should be **improved** and **where**: "Look for **different lines in the skin.**"
应该改进什么以及改进哪里: "观察皮肤上的不同纹路。"
- **What** should be **improved** and **where**: "I need to **get the texture of the clothing.**"
需要改进的地方: "我需要获得服装的质感。"
- **What** can be **added** and **where**: "I should **add more detail in the waterfall!**"
可以添加什么以及在哪里添加: "我应该在瀑布图中添加更多细节"
- **What** you can do to **catch up**: "I need to **come in at lunch or afterschool** to catch up."
你可以这样做来赶上进度: "我需要在午餐时间或放学后来补上进度。"

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.